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Radny Jacek Bednarz interpeluje do Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie zabudowy terenów w pobliżu

Stawu Płaszowskiego, natomiast radny Łukasz Gibała złożył interpelację w sprawie tzw. furgonetki

antyaborcyjnej.

Jacek Bednarz w swej interpelacji zwraca się do Prezydenta o informację w sprawie wydania

decyzji pozwolenia na realizację inwestycji na działkach 265/3, 292/14 obręb 15 Podgórze.

Dopytuje także o wydane zgody na realizację nowych inwestycji mieszkaniowych w rejonie

Stawu Płaszowskiego przy ulicach Krzywda, Gromadzkiej i Wodnej. Według informacji

posiadanych przez radnego nowa inwestycja ma być utworzona na działkach w bliskiej

odległości od istniejących już bloków. Mieszkańcy sąsiadujący z działkami przygotowywanymi

do inwestycji obawiają się, że odległości pomiędzy oknami w trzech blokach byłyby minimalne i

wynosiły ok. 8 metrów.

Z kolei radny Łukasz Gibała zwraca się z prośbą o wyjaśnienie sytuacji, związanej z

zatrzymaniem furgonetki antyaborcyjnej przez obywateli. - W grudniu 2020 roku w artykule

„Gazety Wyborczej” zatytułowanym „Zatrzymanie antyaborcyjnej furgonetki jak blokowanie

Kaczyńskiego. Trzy osoby pod sąd” została opisana sytuacja, kiedy podczas obywatelskiego

zatrzymania samochodu Straż Miejska zaprezentowała swoje poparcie dla nieprawdziwych

treści na nim prezentowanych – pisze radny Gibała i prosi Prezydenta o udzielenie informacji,

czy po powzięciu informacji o opisanej powyżej sytuacji pracownikom Straży Miejskiej zostały

przekazane jakiekolwiek wytyczne, w zakresie podejmowanych czynności w związku z

poruszaniem się po Krakowie ciężarówek antyaborcyjnych? Radny chciałby także wiedzieć, czy

zostało przeprowadzone postępowanie wyjaśniające, mające na celu zweryfikowanie informacji

przedstawionych przez osoby zatrzymujące ciężarówkę.
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